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Obiectul interpelării: Asociații de utilitate publică

Stimată Doamnă Prim-Ministru,

Într-un comunicat al Ministerului pentru Consultare Publică și Dialog Civic din 2016, a fost anunțat faptul că 
există 1400 de asociații de utilitate publică, din care doar 133 de organizații au obținut acest statut în urma 
unui proces de evaluare, restul de 1300 primind statutul direct în baza unor legi speciale prin care au fost 
înființate, fără a li se aplica un filtru de selecție care să includă criterii minimale.

Având în vedere cele prezentate mai sus doamnă prim-ministru, vă rog să mă informați cu privire la 
următoarele:

1. Care este lista completă cu cele 1400 de asociații de utilitate publică?
2. Ce finanțări au primit din partea statului? Vă rog să precizați pentru fiecare asociație în parte 

cuantumul sumelor alocate, inclusiv sediile sau obiectele de mobilier.
3. Câte dintre aceste asociații și-au prezentat rapoartele de activitate în Registrul ONG de la Ministerul 

Justiției pe ultimul an? Vă rog să-mi transmiteți lista completă cu cele care au facut-o și cele care nu, 
pentru cele din urmă precizând și care este ultimul an în care au avut loc aceste raportări.

4. Care sunt asociațiile ce au publicat raportul de activitate în Monitorul Oficial? Asemenea întrebării de 
mai sus, pentru ce an a avut loc ultima publicare în Monitorul Oficial?

5. Care sunt asociațiile ce înregistrează debite la bugetul de stat și în ce cuantum pentru fiecare asociație 
în parte?

Vă mulțumesc!

Solicit răspuns scris.

Data
05.03.2018

Senator, Silvia Monica Dinică


